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MESTNA OBČINA NOVO MESTO 

KRAJEVNA SKUPNOST  PREČNA 

Prečna 8, 8000 Novo mesto                                        Prečna, 11.6.2020                                                                                             

Matična št.: 5030269 
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ZAPISNIK 6. SEJE SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI PREČNA 

z dne 11. 6. 2020 ob 19:15 uri 

 

 

 

Prisotni svetniki KS: Mario Krapež, Maja Makše, Robert Bozovičar, Simon Judež, Martin 

Luštek, Lidija Zadnik, Niko Bobnar 

Ostali prisotni:  

Opravičeno odsoten:  

 

 

Dnevni red: 

  

1. Pregled dela od pretekle seje ter tekoča dela v kraju 

2. Predlogi svetnic in svetnikov 

3. Razno. 

 

 

 

K 1. točki:  

 Projekti, kateri so bili zastavljeni za leto 2020 se zaradi virusa (Covid19) izvajajo v 

upočasnjenem tempu. Prostori KS so bili zaprti. Dejavnosti raznih društev so bile ustavljene. 

Na igriščih smo razobesili napise o nezadrževanju na igriščih in neuporabo igral. Z današnjim 

dnem, 11.6.2020, pa so vsa igrišča v našem kraju zopet v uporabi. 

  

V tem času smo iz MONM pridobili pogodbo za izvedbo vseh 4 predlaganih projektov s strani 

KS za leto 2020.  

- Izgradnja odtočnih kanalet nad opornim zidom 

- Izgradnja razsvetljave in asfaltiranje v delu naselja Češča vas 

- Nakup ozvočenja in projektorja 

- Ureditev in nivelacija križišča v Prečni 

Projekt »Izgradnja odtočnih kanalet nad opornim zidom« je že izveden.  

Projekt ureditev in nivelacija križišča je zaradi posega fizične osebe na zemljišče ceste v fazi 

inšpekcijskih služb. Ko bodo znane odločitve pristojnih služb se bo z deli na tem projektu lahko 

nadaljevalo. 

Dela na ostalih projektih pa potekajo po planu. 
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Delo na projektu kanalizacija v odseku naselja Češča vas je v fazi pridobivanja ponudb. 

Soglasja krajanov za izvedbo so pridobljena. Predvidena izvedba je v mesecih 7,8,9,10. 

Zaključek projekta je predviden v jesenskem času. 

 

Dela na projektu kanalizacijskega voda v naselju Prečna so zaključena. Izvajalec je v pomladnih 

mesecih uredil še preostale nepravilnosti, katere smo ugotovili ob prevzemu. Ureja se še vsa 

potrebna dokumentacija. Priklop lastnikov stavb na fekalni vod je predviden v letošnjem letu. 

 

Dela na odseku ureditve in izgradnje ceste na Kuzarjev kal s strani cestišča na Frato so v 

izvajanju. V letošnjem letu se je že uredilo cca 500 metrov cestišča. Zaradi nadaljnjih del na 

odseku je potrebno cestišče preko njiv odmeriti.  

 

S predstavnikom Komunale, kateri je zadolžen za EKO otoke sva pregledala celotno področje 

naše KS. Dogovorila sva se o ureditvi EKO otoka v naselju Groblje, nove EKO otoke na 

Kuzarjevem kalu, na odseku naselja Prečna, kjer se je v lanskem letu razširilo tudi cestišče, ter 

EKO otok med Gasilskim domom in novo zgrajenim pločnikom. Predvidena ureditev teh EKO 

otokov je v poletnih mesecih. Pregledala sva tudi novo naselje v Prečni, kjer sva določila 

dodatna mesta za EKO otoke. KS mora ne teh odsekih urediti zadostno širino cestišča in 

dograditi oporni zid na enem izmed otokov.  

 

Projekt sanacije izliva na mešanem vodu v Češči vasi je v fazi pridobivanja ponudb. S 

predstavniki Komunale in MONM smo si lokacijo ponovno ogledali. Vsi prisotni smo se 

strinjali, da je sanacija potrebna in jo je potrebno izvesti v najkrajšem možnem času.  

 

Podjetje Telekom gradi optično omrežje po celotnem območju naselja Prečna. Zemeljska dela 

naj bi se predvideno končala v poletnih mesecih. Tako bi se lahko na novo optično omrežje bilo 

možno priklopiti že letošnje leto. Za način izgradnje omrežja v naselje Suhor in Kuzarjev kal 

se z izvajalcem še dogovarjamo. 

 

Projekti, kateri so vezani na ureditev cestišč in javnih razsvetljav zaradi prezaposlovanja na 

MONM, niso bili v fazi usklajevanj. Kdaj bo možno te projekte nadaljevati je vse odvisno od 

zaposlenih na MONM. V to kategorijo spadajo projekt prenove avtobusne postaje v Češči vasi 

(usklajeno z MONM v letu 2019 in obljubljena takojšnja izvedba), projekt ureditev meteornih 

vod in posledično zalivanje stanovanjske hiše v naselju Suhor (usklajeno z MONM v letu 2019 

in obljubljena sanacija cestišča), izgradnja razsvetljave na odseku pločnika v Prečni (na pobudo 

MONM je KS projekt naročila v letu 2018 in ga pridobila. Kdaj bo prišlo do izvedbe je odvisno 

od MONM), izgradnja manjkajočih vodov odvodnjavanja meteornih voda iz cestišč je bila v 

načrtu po izgradnji pločnika. Zaradi prezaposlovanja na MONM je potrebno ponovno pristopiti 

k reševanju teh težav. Kdaj bodo pristojni imeli čas pa je odvisno od zaposlenih na MONM. 
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K 2. točki:  

Krapež Mario 

1. Pobuda za spremembo odločbe za projekte KS-MONM. Projekt Izgradnja 

razsvetljave in asfaltiranje v delu naselja Češča vas se spremeni in zamenja za naslednje 

projekte:  

- Izgradnja razsvetljave v delu naselja Češča vas 

- Izgradnja EKO otokov in opornega zidu 

- Sanacija izliva mešanega voda v naselju Češča vas 

2. Za potrebe nadaljnjega dela na ureditvi in izgradnji cestišča na Kuzarjev kal, se naroči 

odmera omenjenega dela parcel. 

3. Pri ponudnikih se naroči izdelava arhitekturne rešitve ureditve cestišča v naselje za 

Gasilskim domom in ureditev samega križišča z dostopom do župnišča Prečna. 

Simon Judež 

1. Potreba ureditev razmer v Podbrezniku. Potrebno izgraditi igrišče kot je v zazidalnem 

načrtu, urediti ceste in sprehajalne poti v naselju Podbreznik, urediti in zamenjati 

dotrajana igrala, popraviti vrata na otroško igrišče, obnoviti dotrajano javno 

razsvetljavo, manjka obveščevalna tabla cona 30. 

Luštek Martin 

1. Postavitev znaka Suhor na novem križišču za Frato. 

Niko Bobnar 

1. Obsekati cestišče Prečna - Češča vas 

Robert Bozovičar 

1. Postavitev elektronskega kontejnerja 

 

Predlogi so bili vsi sprejeti soglasno. K realizaciji predlogov se pristopi po predhodnem 

usklajevanju z odgovornimi na MONM. 

 

 

 

K 3. točki:  

Razdelitev posodic za zbiranje jedilnega olja.  

Predlog: - Vsak svetnik na svojem področju razdeli posodice po gospodinjstvih. V Podbrezniku 

pa po predstavnikih blokov. 

 

Predlog posameznih krajanov o postavitvi drogov za slovensko zastavo. 

Zastave v Podbrezniku, Kuzarjevem kalu, Prečni, Češči vasi (po razpravi se sprejme sklep: KS 

nabavi ustrezne drogove za  izobešanje izključno Slovenske zastave. Skupina krajanov, kjer 

želijo imeti izobešeno zastavo pa sami finančno in materialno poskrbijo za samo postavitev 

droga, nabavo ustrezne zastave ter samo zemljišče, kjer naj bi zastava visela. Krajani tudi sami 

skrbijo za samo izobešanje zastave. 

 

 

Seja je bila končana ob 22:00 uri.  

 

      

Podpredsednik KS Prečna        Predsednik KS Prečna  

       Robert Bozovičar              Mario Krapež 


